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W imieniu mieszkaricow osierlla Poludnie a szczegOlnie ulicy Wiejskiej, Skazynskiego, Brdowskiej zwracam siq

z pro6b4 o o popfttwe bezpieczeristwa na ul. Wiejskiej, na wysokoSci Zespolu Szkol Muzycznych oraz KoSciola

Sw. Stanislawa.

Ulica Wiejska jest szercka, bez ograniczeri dla kiercwc6w. Dlatego pozwala na intensywne u2ytkowanie przez

transport samochodowy, Kierowcy niestety nie respektujq pzepis6w prawa i naduzywajq prqdko$ci. Na odcinku

od ul. Planty do ul. Dlugiej ul. Wiejska posiada a2 7 pzejtt, dla pieszych, ale tylko pierusze i ostatnie ma

sygnalizacjg Swietlnq. Ze wspomnianych pzej$C dla pieszych kozystajqmieszkaricy pobliskich blokOw i kamienic,

uczniowie tzech szk6l, pzedszkoli, pacjenci i pnacownicy Zakladu Rehabilitacji I,IZOZ, odwiedzaj4cy ko3ciol,

pracownicy i petenci Sqd oraz innych instytucji umiejscowionych uadlu2 ulicy Wejskiej a tak2e rodzice

przyiezd2al?cy z dziedmi na popoludniowe zajgcia do Szkoly Muzycznej oraz klienci pobliskiego rynku,

W zwiqzku z pwyiszym prosze o pdjgcie dzialari zwigkszajqcych bezpieczeristwo mieszkaric6w osiedla, popzez

zamontowanie progu zwalniajqcego lub/i Swietlnego znaku informujqcego o pzej5ciu dla pieszych.


